
 

 

Kongres 2021 - Referat  
 
Danmarks Cykle Union den 9. oktober 2021 
 
 
Tid  Lørdag den 9. oktober 2021 kl. 9.00 
Sted  Comwell Klarskovgaard, Korsør Lystskov 30, 4220 Korsør 
Deltagerantal - fysisk 48 – heraf 31 repræsentanter 
Referent  Julie Kristiansen 
 

 
Henrik Jess Jensen (HJJ) bød forsamlingen velkommen til den årlige kongres i Danmarks 
Cykle Union og præsenterede dagens program.  
 
Forud for selve kongressen blev kandidater på valg præsenteret af Ulrich Gorm.  
 
Forsamlingen ærede mindet af afdøde Gert Vind Jensen, Chris Anker Sørensen og Heiko 
Salzwedel med ét minuts stilhed.  
 
HJJ gjorde opmærksom på, at mødet optages på lydfil af hensyn til referatet. Lydfilen 
slettes efter godkendelse af referatet (se dog punkt 4 nedenfor).  
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Punkt 1 Valg af dirigent 

HJJ præsenterede advokat Jakob Juul Christensen (JJC), Elverdam Advokater, 
som bestyrelsens forslag til dirigent.  
 
Bo Belhage (BB) spurgte til forsamlingens muligheder for at stille spørgsmål til 
bestyrelsens beretning, regnskabet og kandidater inden valghandlingerne.  
JJC bekræftede, at det er muligt.  
 
JJC blev valgt ved akklamation uden yderligere kommentarer.  
 
JJC takkede for valget og foreslog på baggrund af indstilling fra 
administrationen Heidi Jensen og Lars Moss som stemmetællere.  
 
JJC konstaterede, at kongressen er beslutningsdygtig med 30 repræsentanter til 
stede på det tidspunkt. Repræsentant nr. 31 ankom til mødet under punkt 2.  
 
JJC konstaterede at afholdelsen af kongressen ikke er i overensstemmelse med 
DCU’s love. Baggrunden herfor er dels det nationale forsamlingsforbud og dels 
den omstændighed, at forholdene relateret til mistillidsvotum og ekstraordinær 
kongres i Distrikt Sjælland ikke gjorde det muligt at afvikle kongressen rettidigt. 
 
JJC oplyste, at kongressen er lovligt indvarslet med mindst 14 dage og at 
dagsorden, årsberetning og indkomne forslag er udsendt med indkaldelsen. 
 
Ved opremsning af datoer for udsendelse af hhv. lovforslag, indkaldelse til 
ekstraordinær kongres, udsættelse af ordinær kongres samt indkaldelse af 
ordinær kongres konstaterede JJC, at kongressen efter omstændighederne kan 
afvikles, såfremt der ikke er indsigelser fra repræsentantskabet.   
 
BB bad om en forklaring for, hvorfor kongressen ikke blev afviklet den 17. juli – 
14 dage efter afslutning af årsmøde i Distrikt Sjælland.  
 
HJJ begrundede bestyrelsens valg af udsættelse med sommerferieperioden på 
det givne tidspunkt samt efterfølgende prioritering af cykelaktiviteter.  
 
BB udtrykte utilfredshed med udsættelsen af kongressen, og HJJ beklagede 
omstændighederne og opfordrede til afvikling af kongressen.  
 
BB ønskede afstemning om, hvorvidt afholdelse af kongressen er lovlig.  
 
For afholdelse af kongressen: 29 
Mod afholdelse af kongressen: 1 
 
JJC erklærede på den baggrund kongressen lovlig og beslutningsdygtig med alle 
bemærkninger taget i betragtning. 



 

 
JJC oplyste nærmere om praktik for afstemninger og udleverede stemmesedler, 
herunder at udgangspunktet i lovene er skriftlige afstemninger, hvilket dog kan 
fraviges.  
 

Punkt 2 Bestyrelsens beretning 
JJC oplyste indledningsvist, at beretningen fremlægges, men at den ikke skal til 
afstemning. 
 
HJJ præsenterede bestyrelsens beretning, som også var optrykt på forhånd i 
kongresbogen.   
 
HJJ kommenterede på hovedpunkter fra beretningen med fokus på et år 2020, 
der har båret præg af Covid-19 og restriktioner og takkede på vegne af 
bestyrelsen derfor også samarbejdspartnere, der har gjort det muligt at 
gennemføre sportslige arrangementer. HJJ takkede ligeledes alle klubber, 
frivillige, tilstedeværende på kongressen, administrationen og i særdeleshed 
Martin Elleberg Petersen (MEP) for et stort arbejde med at gøre afvikling af 
cykelløb muligt.  
 
HJJ kommenterede ligeledes på økonomien, konsekvenserne af aflysningen af 
PostNord Danmark Rundt (PNDKR), og hvordan forbundet er kommet ud med et 
beskedent overskud trods store udfordringer.  
 
Inden afspilning af video med sportslige præsentationer i 2020, bemærkede HJJ 
et historisk godt år resultatmæssigt med blandt andet kåringer og nomineringer 
af både discipliner, enkelte trænere og ryttere. HJJ pointerede hertil vigtigheden 
af rekruttering af børn og unge, så succesen kan fortsætte.  
 
HJJ bemærkede ligeledes de politiske uoverensstemmelser, som 2020 også bar 
bræg af, og hvordan disse har resulteret i en styrket bestyrelse, som kigger ind i 
Code of Conduct, forretningsorden samt løbende evaluering af bestyrelsens 
arbejde.  
 
Afslutningsvis kommenterede HJJ på de strategiske spor, og hvordan sikkerhed 
er kommet på som et fremtidig spor, hvor arbejdet allerede er i gang og 
herunder et sammenspil med UCI og et kig på de sportslige regler samt 
uddannelse af racemarshalls og trafikofficials.  
 
HJJ takkede for ordet.  
 
JJC lagde op til debat og gav forsamlingen mulighed for at kommentere på 
beretningen.  
 
Claus Rasmussen (CR) takkede bestyrelsen og administrationen for deres 
arbejde og havde ønske om skabe sikkerhed til Demin Cup på niveau med 



 

danske mesterskaber, da der er forskel på de enkelte politikredse, og hvordan 
disse håndterer Demin Cup. CR havde budskab om at hæve niveauet for den 
danske ’superliga’ inden for cykelsport og opfordrede bestyrelsen og 
administrationen til at arbejde med udviklingen.  
 
CR kommenterede ligeledes på rekruttering af børn og unge (B&U), hvor CR ser 
et behov for at flere klubber går ind i arbejdet og tilbyder træning for B&U. Hertil 
foreslog CR, at man benytter BørneTour til at fange de klubber, der kan 
håndtere B&U og samtidig giver en belønning til de klubber, der gør en indsats 
på området.  
 
Morten Anderson (MA) erklærede sig enig i det gode stykke arbejde, der er sket 
under Covid-19 fra administrationen og distrikternes side, men savner en 
kommentering i beretningen af DIF’s måde at håndtere genåbningen af fodbold 
sat op mod genåbning af øvrige sportsgrene, der i den forbindelse blev sat 
under pres. MA kom med en politisk appel om, at DIF bliver gjort opmærksom 
på, at alle forbund i en sådan situation er ligestillet.  
 
BB efterspurgte en uddybelse af afgørelsen fra DIF Etiske Komite i beretningen, 
og HJJ kommenterede hertil arbejdet med forretningsorden, der er på 
dagsordenen i bestyrelsen og beklagede samtidig de konkrete sager, der 
tidligere er kommenteret. HJJ udtrykte ligeledes, hvordan han oplever den 
nuværende bestyrelses måde at arbejde sammen på, som han finder positiv.  
 
BB erklærede sig uenig i HJJ’s måde at arbejde på og udtrykte en række 
kritikpunkter af HJJ. 
 
Willy Frederiksen (WF) udtrykte frustration over fortsat kommentering af emner, 
der tidligere er debatteret. 
 
JJC gjorde opmærksom på, at det er beretningen for 2020, der er til debat.  
 
Henrik Dann Andersen (HDA) udtrykte et behov for opfølgning på nye tiltag, 
således at ske yderligere udvikling på de områder, man sætter ind på. HDA 
havde appel til, at der eksekveres på det potentiale, der er i sporten, så 
tiltagene når ud til flere mennesker, der i sidste ende kan give flere 
medlemmer.  
 
Palle Rosendahl (PR) spurgte til, hvorfor Code of Conduct ikke længere er 
tilgængelig på hjemmesiden og foreslog, at den gamle ligger tilgængelig, indtil 
den nye er klar.  
HJJ gjorde opmærksom på, at det i givet fald beror på en fejl, og at den 
naturligvis lægges op igen.  
 



 

Mai Myrhøj Tolstrup (MMT) havde et ønske til, at der arbejdes for mere 
tilgængelighed af BMX-sporten i nationalt TV, således at flere mennesker bliver 
opmærksomme på disciplinen.   
 
BB spurgte til den advokatbistand, der er brugt ifm. sagen i Etisk Komité og 
ønskede afklaring på, hvem der har taget beslutning om, at de penge skulle 
bruges.  
Jens Panum Have (JPH) redegjorde for beslutningen, der lå i den fælles 
bestyrelse, som havde ønske om at få sandheden frem og handle professionelt 
på sagen uden at se på, om det var til fordel eller ulempe for HJJ.  
 
JJC gjorde for god ordens skyld opmærksom på, at Elverdam Advokater ikke har 
behandlet denne sag.  
 
HJJ kommenterede nødvendigheden af at inddrage juridiske kompetencer i de 
enkelte sager. 
 
BB oplyste ikke at have været indkaldt til bestyrelsesmøder, hvor der er taget 
beslutning om brug af advokatbistand og anklagede den nuværende bestyrelse 
for ulovligt bestyrelsesarbejde.  
 
Hanne Blume (HB) oplyste ikke at have deltaget i bestyrelsesmøder, hvortil alle 
ikke var indkaldt og opfordrede desuden BB til at tage eventuelle anklager mod 
bestyrelsen op i rette forum.  
 
JJC gjorde opmærksom på, at punkt 2 omfatter fremlæggelsen af bestyrelsens 
beretning for 2020 samt spørgsmål hertil og oplyste om muligheden for at stille 
mistillidsvotum til den samlede bestyrelse. JJC oplyste, at konkrete spørgsmål 
til regnskabet må behandles under pkt. 4. 
 
Bestyrelsens beretning blev taget til efterretning med ovenstående 
kommentarer uden forslag om forkastelse af beretningen eller fremsættelse af 
forslag om mistillidsvotum.  

 
Punkt 3 Udvalgenes beretninger 

JJC oplyste, at beretningerne er optrykt i Kongresbogen og at de ikke skal til 
afstemning. De forudsættes læst af alle repræsentanter og vil ikke blive 
gennemgået konkret, med mindre der udvalg, der gerne vil uddybe. 
 
Keld Schousbøll (KS) kommenterede på Breddeudvalgets beretning og 
redegjorde for ønske om aktiviteter i udvalget, der ifølge KS er blevet afvist. KS 
stillede derfor spørgsmål til udvalgets eksistens.  
 
HJJ orienterede om igangværende diskussion om organisering af alle udvalg i 
strategispor vedrørende udvikling af det administrative og politiske niveau.  
 



 

Udvalgenes beretninger med ovenstående bemærkninger blev taget til 
efterretning.  

  
Punkt 4 Godkendelse af revideret regnskab 

Martin Elleberg Petersen (MEP) præsenterede regnskabet for 2020 med 
bemærkning om stor hjælp fra samarbejdspartnere og sponsorer.  
Årsregnskabet 2020 ligger tilgængeligt på DCU’s hjemmeside.  
Klik her for at tilgå regnskabet. 
 
BB spurgte indtil, om der er taget beslutning om, hvor fremtidige udgifter til 
advokatbistand posteres.  
MEP forklarede, at der er oprettet en post under sekretariat.  
 
JJC gjorde opmærksom på, at konkret postering normalt ikke er en 
kongresbeslutning men i stedet besluttes af revisionen – altså en administrativ 
beslutning. 
 
BB spurgte endvidere indtil, om den interne kritiske revision får indsigt i posten i 
fremtiden, hvortil MEP informerede, at det ikke på nuværende tidspunkt ligger i 
den instruks, der er udarbejdet til den interne kritiske revision.  
 
PR kritiserede instruksen og mener, at den interne kritiske revision bør få 
adgang til hele regnskabet.  
 
JJC oplyste, at der kan stilles forslag hertil på næste års kongres.  
 
Repræsentantskabet bliver under dette punkt opmærksom på, at mødet 
lydoptages af BB udover den officielle optagelse, der laves af hensyn til 
referatet. Repræsentantskabet gjorde protest mod BB’s optagelse, men BB 
ønskede at fortsætte optagelsen.  
 
JJC suspenderede mødet kortvarigt, og repræsentantskabet forlod derfor salen 
for at diskutere situationen og vendte kort tid efter tilbage med afgørelse om, at 
referenten gemmer den officielle lydfil, selvom referatet er godkendt.  
 
JJC konstaterede repræsentantskabets afgørelse.  
 
Carsten Hansen (CH) spurgte kort til posten på chipabonnement, og om der er 
indtjening på abonnementer samt kursusindtægter, hvortil CH havde forslag om 
at nedbringe tilmeldingsgebyrer, så der ikke er en fortjeneste på kurser.  
 
MEP forklarede, at posten med chipabonnementer bør ændre navn til et mere 
retvisende. I forhold til kursusindtægter kunne MEP informere om færre udgifter 
i 2020, fordi flere kurser er afviklet virtuelt. MEP var dog åben for at kigge på 
muligheder for reducering af tilmeldingsgebyrer.  
 

https://www.cyklingdanmark.dk/fileadmin/user_upload/DCU_AArsrapport_Final_090421.pdf
https://www.cyklingdanmark.dk/fileadmin/user_upload/DCU_AArsrapport_Final_090421.pdf


 

PR gjorde indsigelse mod noter i kongresbogen på udgifter til sekretariatsposten 
og stillede sig kritisk mod, at der ikke kan ses, hvad pengene bruges til. PR 
gjorde samtidig opmærksom på, at udgifter til advokatbistand er ført under 
øvrige omkostninger for sekretariatet og stillede sig igen kritisk mod ikke at 
have adgang til at se, hvad de poster indebærer.  
 
MEP oplyste, at noter ikke bør fremgå af kongresbogen og gjorde desuden 
opmærksom på, at årsrapporten ligger tilgængeligt på hjemmesiden.  
Endeligt oplyste MEP, at udgifterne på daværende tidspunkt er bedst placeret 
under sekretariatet og forholdt sig til den instruks, der er givet til intern kritisk 
revision.  
 
JJC oplyste for god ordens skyld, at der kan stilles mistillidsvotum til den 
siddende bestyrelse ved forkastelse af bestyrelsens beretning eller regnskabet 
alternativt som særskilt punkt ved en ekstraordinær kongres. JJC bragte 
herefter regnskabet til skriftlig afstemning.  
 
For godkendelse af regnskabet: 28 
Mod godkendelse af regnskabet: 3 
 
Regnskabet blev godkendt.  

 
Punkt 5 Forelæggelse af det kommende års budget til orientering 

MEP forelagde budgettet med fokus på ekstrabevillinger og strategi for året for 
at nå ud med et overskud. 
 
Budgettet er tilgængeligt via kongresbogen side 54.  
Klik her for at tilgå kongresbogen. 
 
Budgettet blev taget til efterretning uden kommentarer.  

 
Punkt 6 Fastsættelse af licenspris 

JPH foreslog på vegne af bestyrelsen, at fastsættelsen af licenspriser er 
uændret fra 2020:  
Motionslicens pr. år 150 kr.  
inkl. 50 kroner til DCU’s genopretningsfond  

 
Konkurrencelicens pr. år  
inkl. 100/50 kroner til DCU’s genopretningsfond  

- U17, U19 og senior: 650 kroner + distriktsafgift*  
- U11-U15: 325 kroner + distriktsafgift*  
- (Fra 1. august og året ud:  

U17, U19 og senior: 325 kroner + distriktsafgift*  
U11-U15: 162,50 kroner + distriktsafgift*)  

*Distriktsafgift Jylland/Fyn: 150 kroner - distriktsafgift Sjælland: 275 kroner  

 

https://www.cyklingdanmark.dk/fileadmin/files/PDFer/Kongresbog_2021_-_Danmarks_Cykle_Union.pdf
https://www.cyklingdanmark.dk/fileadmin/files/PDFer/Kongresbog_2021_-_Danmarks_Cykle_Union.pdf


 

Teamlicens pr. år 1600 kr. 
inkl. 100 kr. til DCU’s genopretningsfond 

 
Lederlicens pr. år 275 kr. 

 
 Licenspriserne blev enstemmigt vedtaget ved håndsoprækning.  
 
Punkt 7 Fastsættelse af formandens honorar 

JPH indstillede på vegne af bestyrelsen om fastholdelse af honorar på kr. 
60.000 og oplyste samtidig, at formanden har frasagt sig honoraret.  
 
Honorarforslaget blev enstemmigt vedtaget ved håndsoprækning. 

 
Punkt 8 Indkomne forslag til DCU’s love og andre forslag af principiel karakter  

JJC gjorde indledningsvist opmærksom på tidligere udsendt forslag, som er 
tilbagetrukket af forslagsstiller med henblik på genfremsættelse ved kongressen 
i 2022.  
 
JJC oplyste, at ændring af lovene kræver vedtagelse med 4/5 af de afgivne 
stemmer og at der er fremmøde af mindst 50% af de stemmeberettigede. 
 
Under henvisning til lovenes §9, stk. 3, litra C oplyste JJC, at lovforslag 
begrundes og at de ville blive mundtligt motiveret undervejs. 
 
FORSLAG 1: Ændring af DCU’s love §8, stk. 7 og §14, stk. 3 
 
§8 Kongressen – stk. 7 

Nuværende Forslag til ændring 

7. Alle beslutninger træffes ved skriftlig 
afstemning, medmindre dirigenten, med 
repræsentanternes indforståelse, vælger 
afstemning ved håndsoprækning. For at 
beslutninger kan betragtes som vedtaget, 
kræves de vedtaget med almindelig 
stemmeflerhed, idet dog 
afstemningsbetingelserne i §5 stk. 4 og §31 
skal respekteres. 

7. Alle beslutninger træffes ved skriftlig 
afstemning, medmindre dirigenten, med 
repræsentanternes indforståelse, vælger 
afstemning ved håndsoprækning. For at 
beslutninger kan betragtes som vedtaget, 
kræves de vedtaget med almindelig 
stemmeflerhed, idet dog 
afstemningsbetingelserne i §5 stk. 4 og §31 §32 
skal respekteres. 

  
 §14 Teknisk Kommission – stk. 3 
Nuværende Forslag til ændring 

3. TK udpeges af bestyrelsen for en toårig 
periode. Mellemmer af TK skal være 
medlemmer af DCU-tilsluttede klubber. 

3. TK udpeges af bestyrelsen for en toårig 
periode. Mellemmer Medlemmer af TK skal være 
medlemmer af DCU-tilsluttede klubber. 

 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget ved håndsoprækning. 



 

 
FORSLAG 2: Ændring af DCU’s love §8, stk. 10 
 
§8 Kongressen – stk. 10 

Nuværende Forslag til ændring 

10. Mødeberettiget uden stemmeret er:  
a. medlemmer af alle faste udvalg  
b. to rytterrepræsentanter fra hvert distrikt  
c. indehavere af DCU’s æresnål  
d. DCU’s repræsentanter i UCI  
e. DCU’s ansatte  
f. øvrige efter invitation fra bestyrelsen 

10. Mødeberettiget uden stemmeret er:  
a. medlemmer af alle faste udvalg  
b. to rytterrepræsentanter fra hvert distrikt  
c. indehavere af DCU’s æresnål  
d. DCU’s repræsentanter i UCI  
e. DCU’s ansatte  
f. øvrige efter invitation fra bestyrelsen 

Som konsekvens af ovenstående vil punkterne blive rettet.  
 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget ved håndsoprækning. 
 
FORSLAG 3: Ændring af DCU’s love §8, stk. 11 litra 10.e 
 
§8 Kongressen – stk. 11 litra 10.e 

Nuværende Forslag til ændring 

e. Børne- og Ungdomsudvalg  
i. Formand vælges for to år på lige årstal.  
ii. DCU’s Børne- og Ungdomsudvalg består, 
udover formanden, af de to formænd fra 
distrikternes Børne- og Ungdomsudvalg. 

e. Børne- og Ungdomsudvalg  
i. Formand vælges for to år på lige årstal.  
ii. DCU’s Børne- og Ungdomsudvalg består, 
udover formanden, af de to formænd fra 
distrikternes Børne- og Ungdomsudvalg. Hvert 
distrikt udpeger ét medlem. 

 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget ved håndsoprækning. 
 
FORSLAG 4: Ændring af Standardvedtægter for Distrikt Jylland/Fyn og Distrikt 
Sjælland §6, stk. 1 
 
§6 Breddeudvalg (BRU) – stk. 1 

Nuværende Forslag til ændring 

1. BRU varetager, på distriktsplan, de 
sportslige aktiviteter inden for breddesporten 
i samarbejde med DCU breddeudvalg 

1. BRU varetager, på distriktsplan, de sportslige 
aktiviteter inden for breddesporten i 
samarbejde med DCU breddeudvalg 

 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget ved håndsoprækning. 
 

Punkt 3 Valg af bestyrelse 
Dirigenten oplyste, at der er tre valghandlinger, eftersom det er et ulige årstal: 

 
1. Direkte valg til posten som formand 



 

2. Valg af to bestyrelsesmedlemmer 
3. Valg af suppleanter 

 
Under valg til bestyrelsen blev nedenstående bestyrelsesmedlemmer valgt.  
 
JJC oplyste at valg ville foregå skriftligt. 
 
Valg af formand 
Følgende kandidater var indstillet på valg:  
 
Henrik Jess Jensen   Genopstiller for to år 
Martin Eckhof Opstiller for to år (meldte sit 

kandidatur på dagen ved fuldmagt) 
 
Skriftlig afstemning blev gennemført med følgende udfald:  
Antal stemmer til Henrik Jess Jensen: 29 
Antal stemmer til Martin Eckhof: 2 
 
Henrik Jess Jensen blev således genvalgt som formand for to år.   

  
 Valg af to bestyrelsesmedlemmer for to år 

Følgende kandidater var indstillet på valg: 
 
Jakob Knudsen   Genopstiller for to år 
Jens Albagaard   Opstiller for to år 
Martin Eckhof Opstiller for to år (meldte sit 

kandidatur ved fuldmagt ud fra 
resultat af formandsvalg) 

 
Skriftlig afstemning blev gennemført med følgende udfald: 

 Antal stemmer til Jakob Knudsen: 27 
 Antal stemmer til Jens Albagaard: 30 
 Antal stemmer til Martin Eckhof: 4 
 
 Jakob Knudsen og Jens Albagaard blev således valgt for to år. 
 
 Valg af bestyrelsessuppleanter 

Følgende kandidater var indstillet på valg:   
 

 Pelle Clemmensen  Genopstiller for ét år som første-suppleant 
 Mette Wandahl   Opstiller for ét år som anden-suppleant 
 

Begge kandidater blev enstemmigt valgt ved akklamation. 
 
 
 



 

 
 
 
Punkt 4 Valg til udvalg 

Under valg til udvalg blev nedenstående udvalgsmedlemmer valgt.  
 
 Ordensudvalg 
 Ny formand, Morten Hertz blev nyvalgt for to år ved akklamation 
 
 Banekyndig, vakant 
 Suppleant, vakant 
 

Udvalget fik bemyndigelse til at supplere sig selv med egnede og valgbare 
medlemmer. 

 
 Baneudvalg 
 Ny formand, Jesper Schack blev nyvalgt for to år ved akklamation. 
 
 Pige- og Kvindeudvalg 
 Formand, Solveig Uhre blev genvalgt for to år ved akklamation. 
 
 BMX-udvalg 
 Ny formand, Mads Kronborg Agesen blev nyvalgt for to år ved akklamation.  
 
 Spor- og naturudvalg 

Ny formand, Klaus Bach blev nyvalgt for to år ved akklamation. 
 
Punkt 5 Udvalg valgt uden for kongressen 

Martin Elleberg Petersen orienterede om medlemmerne af nedenstående 
udvalg.  

  
 Eliteudvalg 
 Henrik Jess Jensen, Morten Bennekou og Martin Elleberg Petersen. 
 
 Kontraktudvalg 
 Hanne Blume og vakant.  
 
 Teknisk Kommission 
 Formand og landevejskyndig: Søren de Place Knudsen 
 Banekyndig: Kim Skivild 
 BMX-kyndig: Preben Harmsen 
 Terrænsportskyndig: Bent Meyer 
 
 
 
 



 

 
 
 
Punkt 6 Valg af revision 
 Bestyrelsen foreslog Ernst & Young P/S.  
 Ernst & Young P/S blev enstemmigt valgt ved akklamation.  
 
 Valg af kritisk revisor 

Jørgen Guldborg meldte sit kandidatur til posten for to år og blev valgt ved 
akklamation. 

 
JJC erklærede den officielle del af kongressen for afsluttet. 
 
HJJ takkede for valget og den formelle del af kongressen, delte blomster ud til Silje Rubæk 
og JJC og takkede for deres indsats som hhv. formand i BMX-udvalget og som dirigent.  
 
HJJ sluttede af med at takke forsamlingen og administrationen for afvikling af kongressen. 
 
 
 
Dato:    Dato:    Dato:  
 
 
 
____________________  ____________________  ____________________ 
Henrik Jess Jensen  Jakob Juul Christensen Julie Kristiansen 
Formand   Dirigent   Referent 
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Henrik Jess Jensen

Nov 3, 2021

Jakob Juul Christensen (Nov 3, 2021 10:43 GMT+1)

Nov 3, 2021

Julie Kristiansen (Nov 3, 2021 11:38 GMT+1)

Nov 3, 2021
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